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莫腾的核心企业价值观：
专心致志做好有限的事情

Mottoni ’s  Core Value :
Focus on Finite Things

Mottoni, make more space

1万块让家多10平米
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创始人陶伟金有着20多年的制造业的工程、管理从业经验，凭着独特的市

场洞察， 他怀揣着梦想，开始打造属于中国市场的户外储物柜。 从产品工

业设计，到结构实现，到品牌策划，最后是营销，每一步都是遵循国际化

公司的运作模式。公司的创始人团队及核心成员都有着10年以上的工作经

验和熟练的业务能力
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源自欧洲的设计灵感，结合东方人的审美视角和实用价值取向。莫腾颠覆了传

统的居家收纳理念，把收纳空间转移到室外闲置土地，为室内节省宝贵的空间

资源。在现代居住空间日趋紧张的城市里，莫腾的室外收纳储物概念无疑为许

多城市居民带来福音。庭院，露台，屋顶天台均可以成为莫腾户外储物柜的落

脚点，您可以把它当成书屋，私人衣橱。于闲暇时间在其中翻翻旧书，整理一

下私人物品，是您完美的第三空间

Design inspiration from Europe, combined with the aesthetics and practical 
usage preference of Eastern, Mottoni change the traditional home storage man-
agement , move the storage cabin to the outdoor idle land, thus saves valuable 
internal room . In modern cities where living space is becoming increasingly 
tense, the concept of Mottoni outdoor storage will undoubtedly bring good news 
to many urban residents. The courtyard, terrace, rooftop can be the foothold of 
Mottoni outdoor storage . Either way ,you can use it as a home office, walk-in 
closet, where you can read  books or tidy up your personal belongings.Mottoni closet, where you can read  books or tidy up your personal belongings.Mottoni 
will become your perfect third space
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从工业设计到产品实现，我们不断追求造型、配色与实用功能的完美结合，让户外储物柜

成为一道靓丽的风景线

From industrial design to product realization, we  pursue 
the perfect combination of shape, color  and  functions,
to make outdoor storage  a beautiful scene
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模块化拼接是莫腾储物柜最显著的特点，也是其优势所在。客户的户外空间条件千变万化，以模块化拼接概念可以非常灵活地适应多样化的尺寸需求。结合钣金柔性制造的优势，我们可

以非常低的代价为客户定制尺寸。无论是安装便利性还是运输成本，模块拼接的设计极其必要

Modular design is the most prominent feature of Mottoni storage, and also its advantages. Customers' outdoor space conditions are changeable, and modular concept can be very flexible to 
adapt to the diversified size requirements. Combining the advantage of sheetmetal flex processing, we can easily customize various size for customers with low cost. Whether installation 
convenience or transportation cost, the design of module assembly is extremely necessary

深
度
以
模
块
递
增

长度以模块递增
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The biggest challenge of modular outdoor storage is waterproof technology. With its special 
patent structure, Mottoni can solve the waterproof problem perfectly. Galvanized steel sheet 
plus powder coating paint can ensure that no rust occurs within 15 years. At the same time, 
for long-term outdoor use, lighting, ventilation, moisture-proof, dust-proof, and even rodent 
proof should be considered. In addition, Mottoni sotrage’s  frames plus panles structure has 
very strong structural stability, bad weather such as typhoons, earthquakes, snow disasters 
and so on are not harmful to Mottoni storage. It may be an ideal place of refuge anyhow.

以模块化结构拼接的户外储物柜最大的挑战是防水技术。莫腾以其特

殊的专利结构可以完美地解决了防水问题。镀锌钢板加户外烤漆工艺

可以保证15年内不会生锈。同时，应用于长期户外使用工况，采光，

通风，防潮，防尘，乃至防鼠等均要考量。另外，莫腾的骨架加封板

锁紧结构有坚强的结构稳定性，恶劣天气如台风，地震，雪灾等均对

莫腾储物柜无损害。是理想的庇护场所
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SGCC-镀锌钢板

冷轧钢板(≥1mm)

电镀锌层(＞5um)

静电喷涂层（＞90um）

·从金属柜体到五金配件，每一件都是精心挑选的环保材料

·对细节的极致把控

·生产过程中严苛的测试和管控

·全程使用自动化数控设备加工

·工匠传统与现代创新工艺的完美结合

•  From metal cabinets to hardware accessories , each material meet RoHS 
requirement
•  Extreme control of details
•  Rigorous testing and control key process
•  Full use of NCT processing equipments
•  Perfect combination of craftsmanship and modern innovative technology

精工细作,放心之选，从采购到成型，每一处细节，都包含了莫腾人

的精心制作

Lean manufactured, from material selection to processing, every details are 
implying craftsmanship of Mottoni
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关键材料及工序都经过严格检测

Key materials and processes are strictly tested
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莫腾户外储物柜可以适用于全天候户外使用，防雨、防晒、防潮、抗台风等是其所具

备的基本功能，加上模块化可拓展的特性，独特的专利结构设计使之成为可能

Mottoni outdoor storage is suitable for all-weather outdoor use. Rain proof, sun exposure,
anti condensation and typhoon resistance are its basic functions, along with modular and
expandable features, only Mottoni’s unique patent design makes it possible
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优雅的外观造型，取自工业设计，融合东西方的审美。既尺寸灵活又兼具采光、

通风、散热实用等特点。简洁明快，安装便利

Elegant appearance, coming from professional industrial design, integrating Eastern 
and Western aesthetics preference,flexible in size, with lighting, ventilation and heat dis-
sipation features ,light luxury design ,moreover, easy installation, that’s Mottoni
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花架下面有隐秘的通风孔能够保证室内外空气自由流通，夏天暴晒里面也不会

热。单排花架既能遮住通风孔，又可以放置花盆，美观实用

There are hidden ventilation holes under the flower rack for free flow of indoor and 
outdoor air, make sure the storage cabin will not be hot in summer sun exposure. 
The   flower rack can not only cover the ventilation hole, but also can be put flower 
pot, which is beautiful and practical
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1.顶盖为斜顶结构，前后落差5cm，保证屋顶不积水

2.顶盖可配置泄水槽，收集雨水，让墙面不受污染

3.侧门采光孔可左可右，适用不同的场地需求

4.横向最小尺寸为1.4m，最大可无限长

纵向三模块1.6m储物柜，2m高，适合于比较宽敞场地的客户使用

Widthwise three-module 1.6m storage cabin 2m height, suitable for relatively spaces:
1. The roof is inclined, with a drop of 5cm from front to back to ensure no accumulated water 
2. The roof can be equipped with drainage tank to collect rainwater, so that the wall side is not polluted 
3. Side wall lighting hole can be put in left or right side, suitable for different site requirements
4. The minimum length is 1.4m, and the maximum length can be as long as wanted
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1.顶盖为平顶结构，无积水之虞

2.顶盖自带通风孔，与墙面的透气孔形成对流通道，便于通风散热

3.通风孔可配置防尘过滤网，防止蚊虫及灰尘进入

4.横向最小尺寸为1.4m，最大可无限长

纵向双模块1.1m储物柜，2m高，适合于狭长场地的客户使用：

Widthwise two-module 1.1m storage cabin, 2m height, suitable for narrow and long spaces: 
1. The top cover is flat, limited water accumulation on roof; 
2. The top cover has ventilation holes beneath, which form a air flow with the wall ventilation 
holes to facilitate ventilation and heat dissipation; 
3. The ventilation holes can be coved by dust-proof filter ,to prevent mosquitoes and dust 
from entering 
4. The minimum length is 1.4m, and the maximum length can be as long as wanted4. The minimum length is 1.4m, and the maximum length can be as long as wanted
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1.纵深可以为双模块，也可以为三模块

2.顶盖为平顶结构，且带通风孔

3.通常为左右两侧各一扇门，形成较长通道

L-shaped storage cabin, 2 m height, suitable for use in corner space:
1. Widthwise can be double-module or three-module 
2. Top cover is flat  with ventilation holes beneath 
3. Usually there are doors on both sides of the left and right, forming a 
longer passage

L型储物柜，2m高，适合于角落空间的使用
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Low profile cabin,  75 cm heigh and, 53 cm depth, suitable for courtyard accessories
1. The top cover is flat , and has its ventilation holes beneath 
2. Top cover can be opened freely, with pneumatic buffer rod 
3. Modular assembly (minimum two modules), with modules interlinked or partitioned,                            
    can place any length objects
4. It is very suitable to store outdoor leisure sofa cushions

1.顶盖为平顶结构，且自带通风孔

2.顶盖可自由开启，带气动缓冲杆

3.模块拼接（最小两模块），模块之间互通，也可隔断，可放置任意长度的物件

4.非常适合于户外休闲沙发的垫子存放

75cm高矮柜，深53cm，适用于庭院配套置物
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1.顶盖为平顶结构，且自带通风孔

2.子母门，常开门为70cm宽

3.内部多层搁板分段，适合不同大小的物品存放

4.一体化的金属底盘，离地6cm高

米字门造型，深53cm，高1.65m，欧式风格，简约大方

The X-shaped door cabin has 53cm depth, 1.65m height, European style, simple luxry 
1. The top cover is flat , and has its ventilation holes beneath 
2. Unequal double doors, the bigger one is 70 cm wide .
3. The internal multi-storey shelf is segmented, suitable for storage of different sizes articles
4. The floor is entire welded ,6 cm off the ground
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